
Innspill mottatt per telefon, fra person som ønsker å være anonym 

 

Det blir vanskelig å ha romanifolk/tatere i utvalg i Kulturrådet. Det blir bare misunnelse og 

vanskeligheter når midlene skal fordeles, slik det tidligere har vært.  

Er ikke fornøyd med at ordningen blir flyttet til Kulturrådet. Syntes det fungerte bedre når 

departementet forvaltet tilskuddsordningen.  

Ønsker at departementet legger til rette slik at viktige prosjekter får støtte. 

 

  


